No. 50525. Multilateral

UNITED NATIONS CONVENTION ON THE USE OF ELECTRONIC COMMUNICATIONS IN INTERNATIONAL CONTRACTS. NEW YORK, 23 NOVEMBER 2005 [United Nations, Treaty Series, vol. 2898, 1-50525.]

ACCESSION (WITH DECLARATION)

Fiji

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 7 June 2017

Date of effect: 1 January 2018

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 7 June 2017

Nº 50525. Multilatéral

CONVENTION DES NATIONS UNIES SUR L'UTILISATION DE COMMUNICATIONS ÉLECTRONIQUES DANS LES CONTRATS INTERNATIONAUX. NEW YORK, 23 NOVEMBRE 2005 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2898, 1-50525.]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)

Fidji

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 7 juin 2017 Date de prise d'effet : 1^{er} janvier 2018 Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 7 juin 2017

Declaration:

Déclaration :

[TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS]

"In accordance with Articles 21 and 19 (paragraph 2) of the United Nations Convention on the Use of Electronic Communications in International Contracts, the Convention shall not apply to electronic communications or transactions specifically excluded under sections 18, 19, 20 and the Schedule to the Electronic Transactions Act 2008 (No 26 of 2008) of Fiji, as amended by the Electronic Transactions (Amendment) Act 2017 (No 8 of 2017)."

[TRANSLATION - TRADUCTION]

Conformément à l'article 21 et au paragraphe 2 de l'article 19 de la Convention des Nations Unies sur l'utilisation de communications électroniques dans les contrats internationaux, la Convention ne s'applique pas aux communications ou opérations électroniques exclues expressément dans les articles 18, 19, 20 et l'annexe de la loi de 2008 sur les opérations électroniques (n° 26 de 2008) des Fidji, telle que modifiée par la loi de 2017 sur les opérations électroniques (Amendement) (n° 8 de 2017).